
 
  

  

  

 
  

 

 

MOTION till VSF Årsmöte 2017 
 
Fossilfri tvåtaktare 
 
”Det minsta vi kan göra är att göra så mycket som möjligt.” citat Pär Holmgren  

 

Klimatfrågan är vår tids största fråga. Klimatfrågan har gått från att vara politiskt till att bli 

allas angelägenhet. Speciellt efter Parismötet. Takten i omställningsarbetet har ökat och allt 

fler engagerar sig i arbetet. Men från våra hobbyer är det förvånansvärt tyst.  

 

Just därför ska vi gå före. Vår hobby utvecklades innan det fossilberoende samhället. Vi har 

mycket vi kan dela med oss av. När vi har roligt kan vi vara helt fossilfria!  

 

Vi sitter på en liten del av lösningen och ska absolut inte sätta vårt ljus under skäppan. Kan vi 

få fler att spela och dansa istället för att konsumera mängder av materiella saker gör det 

skillnad. Skulle vi t.ex. kunna omskola förare av två-taktsskotrar till folkmusiker skulle det ge 

stora miljövinster!   

 

Jag vill att VSF skickar ett erbjudande till Sveriges Radios lokalstation P4 Västerbotten att vi 

som folkmusiker kan berätta om vårt intresse för ”fossilfria tvåtaktare” i radio.  

 

Genom att agera gemensamt kan vi nå ut med vårt budskap och intressera fler människor för 

folkmusiken och faktiskt göra något bra för miljön. 

 

 

Motion från Eva Zwahlen 
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